
Acta de la Junta Oberta de l’Associació de Famílies d’Alumnes de l’Escola Heura
(AFA)

Lloc: telemàtica
Data: dijous 31 de març de 2022
Hora d'inici: a les 21:38 hores
Hora d'acabament: a les 23:45 hores

ASSISTENTS:

Pep Lamarca (2on i P4), Anna Bernal (4art i 1er), Sonia Castillejo (2on i 1er), Núria Formariz (1er
i 4art), Candela García (P4), Bea Lorente (P4), Olga Romero i Edu Soriano (P3), Núria Alonso
(P4), Berta Carreras (P5), Laura Morral (4art i P5), Lea Graf (2on), Mireia Sánchez (4art i 1er),
Marta Rolduà (4art i 1er), Sandra Espada, Josefin Grossmann, Jessica Aranda, Gisela Moral,
Mireia Rojo, Marta Santamaria (4art i 1er), Óscar Lozano (5è i P3), Eva Segura (3er, 1er i P5),
Mireia Parés (1er), Esther Delgado (2on), Edu Bello (4art i P4), Sonia Jarque (4art), Susana Pérez
(2on i P4), Jesús Torres (2on i 1er), Anna Bosque (1er i 5è), Sergio Sanz (2on i P3), David
Moreno (2on i 5è) i Laia Robusté (2on).

ORDRE DEL DIA:

1. BENVINGUDA

Es dona la benvinguda a les famílies i se’ls agraeix la seva presència a la junta oberta. Al ser una

reunió telemàtica s’exposen les normes de funcionament per facilitar el bon funcionament de

la mateixa i es demana activar les càmeres per veure’ns les cares i que sigui una reunió més

agradable.

2. INFORMACIONS ESCOLA (MAITE)

S’agraeix la presència de la Maite i la Sílvia a la reunió per explicar els neguits sorgits en altres

reunions anteriors.

La Maite comença explicant les places NESE. El decret d’inclusió vol fer un repartiment

equitatiu d’infants a les escoles. Es miraran els infants que hi ha d’aquesta tipologia i a P3

entraran més o menys en funció dels que hi hagi. Aquest any en seran 7 les places ofertades a

l’escola. Hi ha dos tipologies, A: dificultats per si mateixos i B: vulnerables socioeconòmicament

parlant, però no se sap el repartiment.



Aquest curs a l’escola hi ha 2. Fins al 31/08 no se sabrà la tipologia. No hi ha recursos a l’escola

per atendre aquests infants però se sap que no hi haurà infants amb problemàtica molt greu. El

curs vinent sembla que es tornarà a tenir TEI a P3.

L’altre tema del que ens parla la Maite és del principal motiu de la vaga, que és el decret

d’inclusió que es desplega des del 2017. Sense recursos és molt complicat treballar. Les hores

de vetllador que donen són ineficaces. La vaga no és per millorar les condicions laborals sinó

per millorar l’educació pública. Amb les retallades es va perdre una persona. Cap direcció ni

professorat està en contra de començar el dia 5 de setembre, però tot ha d’estar ben fet i amb

els recursos assignats abans.

La jornada intensiva la cobrirà el Consorci. No hi ha diners per al desplegament del decret

d’inclusió però si per això.

L’escola necessita una persona més. El nou currículum no és un problema, ja que es treballa de

manera competencial però s’ha de treballar bé. S’exigeix el pla digital que l’escola ja té fet des

del 2019. S’ha de fer el pla digital amb formacions.

Hi ha 16 mestres a l’escola i s’ha de crear un equip impulsor per a cada cosa que ho treballi i ho

traslladi a la resta de l’equip.

Molesta la manca de respecte, ja que tot surt a la premsa. Es va creure que era el moment de

movilitzar-se per aconseguir una escola pública de qualitat. També es reivindica el que està fent

el departament amb el tema del català.

El darrer tema és que mitjançant una mare de P4 s’està treballant amb la Xarxa activistes i

especialistes per a un internet lliure i no dependre de Google. S’ha fet una reunió amb la

comissió d’informàtica i s’ha d’aprovar en claustre i consell escolar. Hi haurà eines diferents que

representarà una altra manera de funcionar. Hi ha una subvenció de l’Ajuntament de Barcelona

que es pot demanar com a escola pilot.

S’agraeix que hagin vingut i ens hagin explicat els motius i així els podem fer nostres. El

problema és no anar tots a una com a comunitat educativa, és una lluita comunitària.

3. PROPOSTA D’INVERSIÓ A L’ESCOLA



Hi ha un fons que fa molts anys que no hauria de tenir l’associació. Per la casuística de

l’edifici es proposa com a inversió les taules abatibles per al menjador, fent d’aquest

espai una sala polivalent que tant necessita l’escola. Falten espais, els dies de pluja,

haver perdut els jardins...

Serien taules de 12 infants, 4 taules amb rodes i amb bancs serien uns 8.500€ i una de

les empreses ofereix manteniment amb el seu servei tècnic, és una empresa familiar.

Les famílies volen saber propostes de com l’escola aprofitarà aquest espai abans de

votar.

Es pregunta pels aires condicionats, no és un dels temes pels que més aposta l’escola i

ventiladors no per normativa.

4. COMISSIONS

Comissió de menjador. La Irene i els/les monitors/es comenten que els bols de fruita tenen

molt d’èxit i permet tastar altres fruites. Només és per primària. El tema dels tovallons va

millorant però es farà recordatori perquè hi ha infants que no el porten. Es demana si el tovalló

es pot quedar a l’escola com abans. La Thais i l’Aina han estat substituïdes en els seus grups

corresponents.

S’explica que en el correu que va enviar 7iTria hi havia dues informacions no encertades. La

rebaixa del menú per una jubilació no és certa, la rebaixa és perquè s’han rebaixat hores

d’auxiliar de 4h s’ha passat a 1h. No es tornaran a posar tovalles, la rentadora s’ha espatllat i no

es destinaran diners a comprar-ne una.

Comissió d’extraescolars i casal d’estiu. Es recorda que la reunió informativa del casal d’estiu

2022 serà el 4 d’abril a les 18:30h.

Comissió de comunicació. S’ha reactivat la comissió. Es passen els resultats de l’enquesta de

reactivar el Twitter o el web. Van votar 44 persones, el 40% Twitter i web i el 40% només web.

El 80% van trobar interessant que s’aportessin els menús, el 86% més visibilitat a les activitats

que es fan i el 59% a les propostes barri.

Fa dues setmanes que s’estan penjant els menús, es vol donar visibilitat a les comissions, el

web està actualitzat però es farà nou i es poden enviar suggerències per un web i Twitter més

dinàmic.

5. ALTRES INFORMACIONS



Es torna a parlar que s’estan cercant alternatives a l’empresa de menjador. S’han fet reunions

amb diverses empreses per poder preparar propostes i traspassar-les posteriorment a les

famílies. La idea és que es pugui explicar tot molt bé i conseguir que la gran majoria de les

famílies pugui votar. Es demana explicar els detalls per la sorpresa de voler fer el canvi.

L’escola ha invertit en mesuradors de CO2 per instal·lar a les aules per controlar la qualitat de

l’aire.

De la recollida de material per Ucraïna amb la vaga de transportistes estem a l’espera de veure

què es pot fer.

6. PRECS I PREGUNTES

Es pregunta com ens podem organitzar per mobilitzar-nos com a AFA en tot allò que

com associació ens afecta. Es podrien crear comissions de famílies.

Es pregunta si es poden fer reunions presencials a l’escola.

Es pregunta si les actes es podrien enviar per WhatsApp o enviar l’enllaç al web per

visibilitzar més i arribar a més famílies.

Es pregunta si s’han comprat els auriculars. Hi ha la despesa i ja s’han demanat i també

els protectors de pantalla de les tauletes.

7. RENOVACIÓ JUNTA

Es recorda que el novembre vinent acaba el mandat i qualsevol persona que estigui interessada

en saber el funcionament de l’AFA serà benvinguda.


